



SÜRDÜREBİLİRLİK DESTEK DOKÜMANI

- ❖ Biyoçeşitliliğe ve canlılara zarar verici bileşikler içeren güneş kremleri, deodorant vb. kimyasalları kullanmaktan kaçınarak çevreye olan zararlı etkilerini azaltabilirsiniz.
- ❖ Tarihi, doğal ve kültürel alanları ziyaret ederken, kurallara uygun davranışlarda bulunarak; Tarihi, Doğal ve Kültürel Varlıkların gelecek nesillere aktarılmasına katkıda bulunabilirsiniz.
- ❖ Tesisimizde doğal kaynakların tasarruflu kullanılmasına destek vererek gelecek nesillere kaynak bırakabilirsiniz.
- ❖ Nesli tükenmekte olan türlerden yapılan ürünleri ve hediyelik eşyaları alıp satmayarak doğal yaşamı koruyabilirsiniz.
- ❖ Doğa dostu ulaşım seçeneklerini ve toplu taşıma araçlarını kullanarak karbon ayak izinizi azaltıp temiz havayı destekleyebilirsiniz.
- ❖ Atıkları azaltmamıza ve ayrıştırmamıza destek vererek, onları çöpe değil geri dönüşüme kazandırmamıza yardımcı olabilirsiniz.

Sürdürülebilirlik uygulamalarımız hakkındaki görüşlerinizi ve daha fazlası için önerilerinizi bizimle paylaşmanızdan memnuniyet duyarız.



SUSTAINABILITY SUPPORT DOCUMENT

- ❖ Sunscreens, deodorants, etc. that contain compounds that harm biodiversity and living things. By avoiding using chemicals, you can reduce their harmful effects on the environment.
- ❖ By behaving in accordance with the rules while visiting historical, natural and cultural areas; You can contribute to transferring Historical, Natural and Cultural Assets to future generations.
- ❖ You can leave resources to future generations by supporting the economical use of natural resources in our facility.
- ❖ You can protect natural life by not buying or selling products and souvenirs made from endangered species.
- ❖ You can reduce your carbon footprint and support clean air by using nature-friendly transportation options and public transportation.
- ❖ By supporting us to reduce and separate waste, you can help us recycle them instead of trash.

We would be pleased if you share your opinions about our sustainability practices and your suggestions for more.



وثيقة دعم الاستدامة

نعني من ممتلكات لوتية من الشمس ومزلات لخرق وغيرها على ممتلكات نضر بالذرع البيولوجي ❖. ولكثات العية. وبمكك ارج من اثارها اضرارة على ليرة من خلل نجر استخام لواء الكيمياء

لصروف ونفء اللواح لواء زارة لبلطق لاريخية والطبيعة والثقافة بمكك اسلمة في زؤل الصول ❖. لئاريخية والطبيعة والثقافة لى اليل لائمة

❖. بمكك شرك لواء اليل لائمة عن طريق دعم الممتلكات النصادي لواء الطبيعة في ممتلكات

بمكك حملة العية الطبيعة بدعم شراء أو بيع الممتلكات واهل التنكزية لمصنوعة من اللزاع لائمة ❖. بالفراض

بمكك لؤل لاصة العربية لاصة بك ودعم لواء انطيف بامستخام ممتلكات لؤل لاصة للطبيعة ❖. ووسائل لؤل لائمة

❖. من خلل دعنا لؤل لائمة ونصلها بمكك مساعنتا في اعلة كويرها بدلًا من لائمة

سلفون من لواعي سرورنا أن نشاركنا لؤلكم حول ممتلكاتنا في اجل الممتلكات ولؤل لؤلكم لؤل